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Tour ‘50 anys d’activisme empresarial’ – Baix Llobregat 

 
Més de 350 empresaris i empresàries del Baix Llobregat i 

l’Hospitalet participen en la celebració del 50è aniversari de 
PIMEC 

 
Antoni Cañete ha celebrat el seu tour territorial ’50 anys d’activisme empresarial’ a 
l’Auditori de Cornellà amb l’objectiu de retre comptes de la feina feta, analitzar els 
reptes de futur i escoltar les inquietuds del teixit empresarial  
 
En la seva intervenció, el president de la patronal ha defensat les fites aconseguides 
per PIMEC, especialment en matèria de representativitat en l’àmbit estatal  
 
Cornellà de Llobregat, 20 de novembre del 2024. Més de 350 empresaris i 

empresàries del Baix Llobregat han assistit al tour territorial del president de PIMEC, 

Antoni Cañete, que ha tingut lloc avui a l’Auditori de Cornellà de Llobregat. Aquesta 

gira porta com a títol ‘50 anys d’activisme empresarial’ i té com a objectius 

commemorar el 50è aniversari de la patronal, retre comptes de la feina feta, analitzar 

els reptes de futur i escoltar les inquietuds del teixit empresarial del territori.  

Durant la jornada, el president de PIMEC ha parlat sobre temes d’actualitat, com la 

rebaixa de l’impost de societats en base a la dimensió de les pimes. La mesura, 

impulsada en el marc de les negociacions del Govern espanyol i el grup parlamentari de 

Junts per Catalunya, ha estat aprovada recentment per la darrera Comissió d’Hisenda 

celebrada al Congrés. 

Aquesta reducció és una reclamació històrica de PIMEC i suposarà la rebaixa 

progressiva del 25% al 20%, amb un estalvi de 2.500 milions d’euros per a pimes que 

facturen entre 1 i 10 milions. Antoni Cañete ha destacat que l’acord és un exemple de 

legislar pensant en petit i que la patronal espera que s’aprovi de manera definitiva 

aquest dijous al plenari del Congrés dels Diputats amb l’objectiu “d’assolir un sistema 

impositiu que sigui més just amb el motor de la nostra economia”. 

A continuació, també ha explicat al teixit empresarial del Baix Llobregat que la patronal 

ha assolit la seva màxima representació en l’àmbit estatal assegurant-se l’entrada en el 

Consell Econòmic i Social (CES). En aquest sentit, Antoni Cañete ha manifestat que 

“un cop hem ocupat l’espai que ens pertoca, la nostra missió ara és liderar-lo” amb 

l’objectiu que les necessitats i prioritats de les pimes catalanes siguin tingudes en 

compte als espais de decisió. En relació amb l’entrada al CES, el president de la patronal 

també ha defensat que “l’activisme empresarial de PIMEC ha situat les pimes catalanes 

al Diàleg Social espanyol amb veu pròpia” i ha definit aquesta fita d’històrica i de 

justícia democràtica. 

Per la seva part, el president de PIMEC Baix Llobregat-L’Hospitalet, Joan Soler, ha 

manifestat que el territori “és un dels motors de l’economia catalana i espanyola, per 

la nostra tradició industrial, l’envejable situació estratègica i el lideratge d’un teixit 
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productiu diversificat i format, principalment, per petites i mitjanes empreses”. Durant la 

seva intervenció, Soler ha parlat dels reptes del Baix Llobregat, posant com a exemple 

la dificultat del teixit empresarial per trobar personal adaptat a les necessitats del 

mercat de treball o la millora de la mobilitat i de la capacitat aeroportuària de 

Catalunya.  

A més, el president de la patronal al territori ha posat en valor que PIMEC “porta 50 anys 

defensant i representant les pimes del Baix Llobregat, amb la voluntat de contribuir 

plegats per aconseguir un territori més pròsper, equitatiu, resilient i just”. 

L’acte ha comptat amb la participació de Jordi Juan, director de La Vanguardia, amb 

qui Antoni Cañete ha explorat els reptes econòmics i empresarials actuals. En la seva 

intervenció, Juan ha animat el teixit empresarial de la comarca a continuar posant sobre 

la taula i debatent sobre temes com la morositat, l’excés de burocràcia administrativa o 

l’impacte de la Intel·ligència Artificial en les pimes.  

La benvinguda de la trobada ha anat a càrrec del president de PIMEC Baix Llobregat-

L’Hospitalet, juntament amb l’autònoma i membre de la Unió de Botiguers de Sant 

Vicenç dels Horts, Anna Peixó, i la CEO de SERSA i vicepresidenta de l’Associació 

Catalana d’Empreses de Neteja, Natividad Pintado. A més, l’acte ha comptat amb el 

patrocini de Caixa Rural, IMAN i Soler i Sauret. 
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